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Protokół Nr XXII/21 

z XXII sesji Rady Powiatu w Augustowie 

z dnia 31 sierpnia 2021 r. 

 

Ad. pkt  1) Otwarcie obrad. 

 

XXII Sesja Rady Powiatu w Augustowie VI kadencji rozpoczęła się o godz. 

1300 w auli Augustowskiego Centrum Edukacyjnego w Augustowie przy Alei 

Kardynała Wyszyńskiego 3.  

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Mursztyn otworzył obrady sesji,  

a następnie przywitał wszystkich obecnych, w tym szczególnie gości: Jarosława 

Zielińskiego – Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, Przewodniczącego 

Podlaskiego Zespołu Parlamentarnego, Bogdana Dyjuka – Radnego Sejmiku 

Województwa Podlaskiego, Teresę Strękowską – Wójt Gminy Nowinka, Lecha 

Łępickiego – Burmistrza Lipska, Radosława Wawiórko – Wójta Gminy Bargłów 

Kościelny, Zbigniewa Buksińskiego – Wójta Gminy Augustów, Jarosława Karpa – 

Wójta Gminy Sztabin, Michała Matyskiela – Burmistrza Suchowoli.   

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że zgodnie z podpisaną listą 

obecności w sesji uczestniczy 10 radnych. (lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że zgodnie z § 29 ust. 1 

Statutu Powiatu Augustowskiego obrady Rady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał również, że zgodnie z § 38 ust. 

1 Statutu Powiatu Augustowskiego „Głosowania jawne na sesjach Rady 

odbywają się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych. W przypadku gdy z przyczyn technicznych 

nie jest to możliwe, przeprowadza się głosowania imienne”. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że w związku z epidemią 

koronawirusa obrady powinny przebiegać sprawnie i zakończyć w możliwie 

najkrótszym czasie. Zaproponował, aby pytania w ramach poszczególnych 

punktów porządku obrad, były kierowane na piśmie, również w formie pisemnej 

byłyby udzielone odpowiedzi. 

 Poinformował, że w związku z obowiązkiem wynikającym z ustawy z dnia  
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4 kwietnia 2019 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji 

mobilnych podmiotów publicznych, nagranie publikowane z posiedzeń Rady 

Powiatu będzie opatrzone napisami. Przewodniczący Rady Powiatu poprosił, aby 

zabierający głos „nie wchodzili sobie w słowo”, ponieważ generowane napisy 

będą niezrozumiałe dla osób z ograniczeniami funkcjonalnymi, oglądającymi 

takie materiały. 

 

Ad. pkt  2) Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że proponowany porządek 

obrad został dostarczony wszystkim radnym wraz z materiałami na sesję. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wpłynęło pismo od 

Zarządu Powiatu o dokonanie zmiany porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu przez Starostę 

Jarosława Szlaszyńskiego. 

Starosta Jarosław Szlaszyński poinformował, że wnosi w imieniu Zarządu 

Powiatu o wprowadzenie do porządku obrad punktu ,,Podjęcie uchwały 

przyjmującej stanowisko w sprawie uzupełnienia sieci dróg ekspresowych  

w województwie podlaskim o odcinek Białystok – Augustów i połączenie go z 

drogą ekspresową S61 Via Baltica w miejscowości Raczki.’’ realizowanego jako 

punkt 3. Wobec czego pozostałe punkty odpowiednio zmieniłyby numerację. 

(pismo w tej sprawie stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie włączenie do 

porządku obrad XXII sesji Rady Powiatu jako punkt 3 tematu zgłoszonego przez 

Zarząd Powiatu, tj. ,,Podjęcie uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie 

uzupełnienia sieci dróg ekspresowych w województwie podlaskim o odcinek 

Białystok – Augustów i połączenie go z drogą ekspresową S61 Via Baltica  

w miejscowości Raczki.’’. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas 

głosowania – 10) 10 głosami „za” (Andrzej Bukowski, Andrzej Mursztyn, Elżbieta 

Pszczoła, Jarosław Szlaszyński, Joanna Lisek, Marek Dobkowski, Michał Jeruć, 

Mieczysław Sobolewski, Piotr Rusiecki, Tadeusz Drągiewicz), przy braku głosów 

,,przeciwnych’’ i ,,wstrzymujących’’ postanowiła włączyć do porządku obrad XXII 
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sesji nowy punkt jako punkt 3. Wobec czego pozostałe punkty odpowiednio 

zmieniają numerację. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie uzupełnienia sieci dróg 

ekspresowych w województwie podlaskim o odcinek Białystok – Augustów  

i połączenie go z drogą ekspresową S61 Via Baltica w miejscowości Raczki. 

4. Sprawozdanie Starosty Augustowskiego z pracy Zarządu Powiatu.  

5. Informacja SP ZOZ w Augustowie o przebiegu wykonania planu finansowego 

za I półrocze 2021 r. 

6. Informacja SP ZZOD w Augustowie o przebiegu wykonania planu finansowego 

za I półrocze 2021 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania przeniesień pomiędzy zadaniami, na 

które przeznacza się środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr 166/XX/2021 Rady Powiatu  

w Augustowie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków, form i zakresu udzielania pomocy w ramach Lokalnego programu 

wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży oraz wyrównywania 

szans edukacyjnych, a także trybu postępowania w tych sprawach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 136/XV/2020 Rady 

Powiatu w Augustowie z dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat i kosztów związanych z usuwaniem i przechowywaniem 

pojazdów w 2021 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Augustowskiego na 

2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Augustowskiego na lata 2021 – 2024. 

12. Przedstawienie informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Augustowskiego za  

I półrocze 2021 r. 

13. Przedstawienie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Augustowskiego na lata 2021 - 2024 w I półroczu 2021 

roku.  

14. Przyjęcie protokołu Nr XXI/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. 
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15. Wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego porządku obrad. 

 

Ad. pkt 3) Podjęcie uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie uzupełnienia 

sieci dróg ekspresowych w województwie podlaskim o odcinek Białystok – 

Augustów i połączenie go z drogą ekspresową S61 Via Baltica w miejscowości 

Raczki. 

 

Na salę obrad przybyli: Radny Michał Kotarski, Radna Elżbieta 

Puczyłowska. W obradach brało udział 12 radnych. 

 Ponadto na salę obrad przybyli: Paweł Wnukowski – Radny Sejmiku 

Województwa Podlaskiego, Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Augustowa, 

Wiesław Gołaszewski – Wójt Gminy Płaska. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Jarosławowi 

Szlaszyńskiemu. 

Starosta Jarosław Szlaszyński poinformował, że na dzisiejszej sesji obecny 

jest Jarosław Zieliński – Poseł na Sejm RP, Przewodniczący Podlaskiego Zespołu 

Parlamentarnego, który zabierze głos w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Posłowi Jarosławowi 

Zielińskiemu. 

Poseł Jarosław Zieliński przedstawił działania realizowane przez Podlaski 

Zespół Parlamentarny w celu uwzględnienia w sieci dróg ekspresowych drogi do 

Białegostoku. Przypomniał, że trwają konsultacje społeczne „Rządowego 

Programu Budowy Dróg Krajowych do 2030 roku (z perspektywą do 2033 roku)”. 

Zaapelował do samorządowców, organizacji i mieszkańców, aby wzięli udział w 

konsultacjach i wnioskowali o uzupełnienie sieci dróg ekspresowych w 

województwie podlaskim o odcinek Białystok – Augustów. Podkreślił, że im 

więcej wniosków zostanie złożonych, tym większe będą szanse na ujęcie 

inwestycji w Programie i jej realizację.  

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Filipowi Chodkiewiczowi – 

Zastępcy Burmistrza Augustowa, który również zaapelował o umieszczenie drogi 

Białystok – Augustów – Raczki w Rządowym Planie Budowy Dróg Krajowych. 

Przedstawił działania podjęte przez Burmistrza Augustowa Mirosława 

Karolczuka, w tym wspólną konferencję z Prezydentem Suwałk, podczas której 
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apelowano o włączenie się samorządów w działania zapobiegające wykluczeniu 

komunikacyjnemu regionu.  

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Staroście Jarosławowi 

Szlaszyńskiemu. 

Starosta Jarosław Szlaszyński podziękował za działania, które podejmuje 

Podlaski Zespół Parlamentarny na czele z Posłem Jarosławem Zielińskim i zwrócił 

się do obecnych na sali samorządowców z prośbą o zaangażowanie i udział w 

konsultacjach publicznych. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas 

głosowania – 12) 12 głosami „za”, (Andrzej Bukowski, Andrzej Mursztyn, Elżbieta 

Pszczoła, Elżbieta Puczyłowska, Jarosław Szlaszyński, Joanna Lisek, Marek 

Dobkowski, Michał Jeruć, Michał Kotarski, Mieczysław Sobolewski, Piotr 

Rusiecki, Tadeusz Drągiewicz), przy braku głosów ,,przeciwnych’’  

i ,,wstrzymujących’’ podjęła uchwałę Nr 176/XXII/2021 przyjmującą stanowisko 

w sprawie uzupełnienia sieci dróg ekspresowych w województwie podlaskim  

o odcinek Białystok – Augustów i połączenie go z drogą ekspresową S61 Via 

Baltica w miejscowości Raczki. (kserokopia uchwały stanowi załącznik nr do 4 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Posłowi Jarosławowi 

Zielińskiemu, który podziękował radnym za tak jednomyślne głosowanie. 

Podkreślił, że ważne jest, aby przedłożyć argumenty na wystąpienia w 

formularzu konsultacji publicznych do projektu Rządowego Programu Budowy 

Dróg Krajowych do 2030 r. Powiedział, że w najbliższym czasie będzie brał udział 

w sesji Rady Miejskiej w Suwałkach i zachęcał do udziału w konsultacjach w tej 

sprawie. 

 Salę obrad opuścili goście uczestniczący podczas omawiania tematu 

ujętego w pkt. 3 porządku obrad sesji. 

 

Ad. pkt 4) Sprawozdanie Starosty Augustowskiego z pracy Zarządu Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że decyzją Komisji 

Ekspertów złożonej z naukowców reprezentujących wybrane polskie uczelnie, za 

wybitne osiągnięcia w dziedzinie zarządzania lokalną edukacją po 1990 roku, w 

związku z rocznicą przywrócenia samorządu terytorialnego w Polsce, zaszczytne 
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wyróżnienie Medal Edukacyjny „Samorządowiec 30-lecia’’ otrzymał Jarosław 

Szlaszyński – Starosta Augustowski. W ocenie Zarządu Fundacji Rozwoju Edukacji 

i Szkolnictwa Wyższego Pan Starosta wykazał się wysokimi i osobistymi 

osiągnięciami w zakresie kreowania nowoczesnej, odpowiedzialnej społecznie i 

innowacyjnej polityki oświatowej na poziomie lokalnym. Przewodniczący Rady 

Powiatu złożył gratulacje Staroście Jarosławowi Szlaszyńskiemu. 

Głos zabrał Starosta, który poinformował, że tegoroczna uroczysta gala 

była jubileuszowa, organizowana po raz 10. Powiat Augustowski został 

uhonorowany Certyfikatem Samorządowego Lidera Edukacji 2020, natomiast  

I Liceum Ogólnokształcące w Augustowie odebrało Certyfikat Edukacyjnej 

Doskonałości. To pokazuje, że powiatowe szkoły uczą na wysokim poziomie i są 

dostrzegane przez zewnętrznych ekspertów.  

Starosta, składają sprawozdanie, powiedział, że z uwagi na stan 

podwyższonego bezpieczeństwa epidemicznego, w sprawozdaniu podczas sesji 

poruszone zostaną rzeczy najistotniejsze, natomiast sprawozdanie w pełnej 

treści zostanie złożone do protokołu.  

Sprawozdanie Starosty Augustowskiego z pracy Zarządu Powiatu  

w pełnym brzmieniu:  

,,Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,  

 Składam Wysokiej Radzie sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu za okres 

od 30 czerwca do 31 sierpnia 2021 r. W tym czasie Zarząd Powiatu odbył 6 

posiedzeń, na których podjął 37 uchwał. 

Pod obrady Wysokiej Rady Zarząd kieruje 6 projektów uchwał, które będą 

szczegółowo przedstawione podczas dzisiejszej sesji. 

Szanowni Państwo, 

 Informuję, że w dniu 27 sierpnia br. rozpoczęła się realizacja zadania 

dotyczącego budowy ciągu pieszo – rowerowego wzdłuż ul. Rajgrodzkiej do 

Ślepska. W tym dniu odbyło się symboliczne „wbicie szpadla” i przekazanie placu 

budowy. 

 Przypomnę, że wartość kosztorysowa zadania wynosi 5 304 500 zł. Do 

postępowania przystąpiły trzy firmy:  

1) STRABAG Sp. z o. o., który zaproponował kwotę 4 991 609,59 zł za wykonanie 

zadania, 

2) EKODROM Sp. z o.o., który zaproponował kwotę 5 237 863,29 zł, 

3) UNIBEP SA, który zaproponował kwotę 5 550 145,73 zł. 
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Najkorzystniejszą ofertę zaproponowała firma STRABAG Sp. z o. o. Do 

kosztów realizacji zadania należy doliczyć 74 500 zł kosztów nadzoru 

inwestorskiego oraz koszty opracowania dokumentacji projektowej w wysokości 

118 000 zł, co daje kwotę 5 184 109,59 zł. Całkowita wartość tego zadania będzie 

wyższa z uwagi na konieczność wykupów gruntów i szacuje się ją na około 5,8 

mln zł. 

W ramach budowy ciągu pieszo – rowerowego o długości około 2,5 km i 

szerokości 3 m planuje się wykonanie: 

- robót drogowych takich jak: robót ziemnych z miejscową wymianą gruntów, 

miejscowym wzmocnieniem gruntów geotkaniną, wykonaniem nasypów, a także 

warstwy odcinającej, podbudów z kruszywa i nawierzchni bitumicznej ciągu 

pieszo – rowerowego wraz ze skrzyżowaniami, wykonanie nawierzchni wjazdów 

z kostki brukowej, oznakowania poziomego grubowarstwowego i oznakowania 

pionowego z elementami bezpieczeństwa. W ramach zadania planuje się także 

wykonanie wyniesionych przejść pieszo – rowerowych w ciągu ulicy Rajgrodzkiej.  

Czyli same roboty drogowe to wartość ponad 3 mln zł 

- wykonanie miejscowej kanalizacji deszczowej wraz z przedłużeniem 

przepustów pod jezdnią o wartości ponad 910 tys. zł; 

- wykonanie dedykowanego oświetlenia ciągu pieszo - rowerowego o wartości 

ok. 870 tys. zł; 

- usunięcie kolizji energetycznych o wartości ok. 130 tys. zł; 

- przebudowy teletechniki o wartości ok. 50 tys. zł. 

 W omawianym okresie zostały ogłoszone nabory wniosków do dwóch 

programów: „Programu Inwestycji Strategicznych” oraz „Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg”.  

Zgodnie z zasadami obowiązującymi w „Programie Inwestycji 

Strategicznych” samorząd może zgłosić maksymalnie trzy wnioski o 

dofinansowanie, w tym: pierwszy wniosek bez kwotowego ograniczenia, drugi 

wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 30 mln zł i trzeci 

wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 5 mln zł. 

Dofinansowanie może stanowić do 95% wartości zadania. Zadanie nie może być 

zgłoszone do innych programów. 

 Zarząd Powiatu podjął decyzję o zgłoszeniu do „Programu Inwestycji 

Strategicznych”: 
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1) jako wniosek bez kwotowego ograniczenia – zadanie pn. „Łączenie powiatów 

Augustowskiego z Monieckim i Sokólskim poprzez rozbudowę i przebudowę 

ciągu dróg oraz mostów powiatowych, Białobrzegi – Granica Państwa”. 

Zadanie obejmie kompleksową rozbudowę lub przebudowę kluczowego 

ciągu dróg powiatowych, poprzez wykonanie nawierzchni bitumicznych 

jezdni wraz z przebudową 7 obiektów mostowych, przepustów pod drogami 

oraz zjazdami, uzupełnienie poboczy, oczyszczenie rowów, wymianę lub 

wykonanie nowego oznakowania pionowego, poziomego i elementów 

bezpieczeństwa ruchu. Łącznie zadaniem objętych zostanie 10 dróg lub ich 

odcinków, w tym na drogach: Białobrzegi – Dębowo – Dolistowo – dr. 670 (do 

granicy z Powiatem Monieckim), Wrotki – Mogilnice, Sztabin – Jaminy – 

Mogilnice, Huta – Podcisówek, Sztabin – Krasnybór, Nowy Lipsk – Lipsk, 

Jastrzębna Pierwsza – Nowa Kamienna (od przejazdu kolejowego za 

miejscowością Jastrzębna do granicy z Powiatem Sokólskim), od dr. Nr 664 – 

Krasne, Gruszki – Rubcowo – Skieblewo, Stary Rogożyn – Rogożynek. Łączna 

długość dróg objętych wnioskiem wynosi 80,44 km, wartość szacunkowa 

zadania ok. 56,1 mln zł. 

2) jako wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 30 mln 

zł – zadanie pn. „Centrum komunikacyjne Augustowa – rozbudowa i 

przebudowa strategicznych ulic powiatowych”. Zadanie obejmie 

kompleksową rozbudowę lub przebudowę kluczowych ulic powiatowych w 

centrum Augustowa, poprzez wykonanie nawierzchni bitumicznych jezdni 

wraz z przebudową chodników/ciągów pieszo – rowerowych, systemów 

odwodnienia, oświetlenia oraz wymianę lub wykonanie nowego 

oznakowania pionowego, poziomego i elementów bezpieczeństwa ruchu. 

Łącznie zadaniem objętych zostanie 5 ulic: Kościelna, ks. Skorupki, ks. 

Ściegiennego, Kopernika i Młyńska, których długość wynosi 2472 m.b. 

Szacunkowa wartość inwestycji wynosi 14,9 mln zł.  

3) jako wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć  

5 mln zł – zadanie „Rozbudowa drogi powiatowej – budowa ciągu pieszo-

rowerowego od granicy pow. Suwalskiego do m. Bryzgiel – głównej m. 

turystycznej nad Wigrami w pow. Augustowskim” na kwotę 4,9 mln zł. 

Aktualnie prowadzone są uzgodnienia z dyrekcją Wigierskiego Parku 

Narodowego w sprawie parametrów ciągu. 
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Zasady naboru do „Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg” były podobne jak 

w poprzednich naborach. Nie było ograniczeń co do liczby składanych wniosków 

przez samorząd, zgodnie z zasadami dofinansowanie może stanowić do 80% 

wartości zadania, najczęściej wynosi 50%. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o zgłoszeniu następujących zadań:  

1) Przebudowa odcinka drogi powiatowej Nr 1116B Bargłów Kościelny – Stara 

Kamionka – do dr. Nr 16, dł. odcinka ok. 3,5 km, szacunkowa wartość zadania 

ok. 3 mln zł. 

2) Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1235B Kurianka – Starożyńce – Bartniki, dł. 

odcinka ok. 3 km, szacunkowa wartość zadania ok. 3 mln zł. 

3) Przebudowa drogi Nr 1230B od dr. Nr 1228B – Jastrzębna Pierwsza – Nowa 

Kamienna – Stara Kamienna – Dąbrowa Białostocka, dł. odcinka ok. 3,4 km, 

szacunkowa wartość zadania ok. 3 mln zł. 

4) Rozbudowa odcinka drogi powiatowej Nr 1187B Jabłońskie – Topiłówka – 

Mazurki, dł. odcinka ok. 2 km, szacunkowa wartość zadania ok. 2,5 mln zł, w 

systemie „Projektuj i buduj”. 

5) Rozbudowa i przebudowa ulicy powiatowej Nr 2540B – Rajgrodzka – 

Jonkajtysa w Augustowie – przebudowa odcinka od skrzyżowania z ul. Wojska 

Polskiego do skrzyżowania z ul. Głowackiego, szacunkowa wartość zadania 

ok. 5,5 mln zł. 

Informuję, że w dniu 21 lipca i 10 sierpnia br. uczestniczyłem zdalnie w 

posiedzeniach Podlaskiego Zespołu Parlamentarnego, podczas których wnosiłem 

o uwzględnienie w wystąpieniu do Ministerstwa Infrastruktury argumentów 

dotyczących zapewnienia zrównoważonego systemu komunikacyjnego w tej 

części województwa podlaskiego, tj. o: 

1) wpisanie na listę dróg ekspresowych drogi Białystok – Augustów – Raczki i 

podniesienie do parametrów drogi ekspresowej oraz dofinansowanie 

inwestycji w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, 

2) modernizację linii kolejowej Sokółka – Dąbrowa Białostocka – Augustów – 

Suwałki. 

Mieszkańcy wsi Monkinie złożyli wniosek z dnia 14 lipca 2021 r. w sprawie 

progów zwalniających i połączenia chodników przy drodze powiatowej  

w miejscowości Monkinie.  

Zarząd Powiatu realizując zadanie na tej drodze w roku bieżącym 

uwzględnił wniosek w części dotyczącej progów zwalniających. W części 
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dotyczącej budowy chodników, Zarząd Powiatu postanowił, że w przypadku 

zgłoszenia chęci oraz zadeklarowania wkładu finansowego w kontynuację 

budowy chodników w miejscowości Monkinie ze strony samorządu Gminy 

Nowinka, realizacja zadania będzie mogła być brana pod uwagę podczas 

planowania zadań w budżecie Powiatu na kolejne lata, przy uwzględnieniu 

możliwości technicznych, w tym szczególnie odwodnienia drogi. Informacje te 

zostały zawarte w odpowiedzi skierowanej do mieszkańców. 

 Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania umowy 

o udzielenie z budżetu Gminy Augustów pomocy finansowej w wysokości 60 000 

zł Powiatowi Augustowskiemu na realizację w 2021 roku zadania pn. „Budowa 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 2540B Raczki – Sucha Wieś – Janówka – 

Augustów w m. Janówka dł. odcinka do wartości 120 tys. zł”. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg w Augustowie o ujęcie w planie wydatków kwoty 159 000 zł na 

zakup pojazdu wraz z pługiem do zimowego utrzymania chodników oraz innych 

prac utrzymaniowych. Środki będą pochodziły z dochodów PZD. 

Wysoka Rado,  

Informuję, że 6 lipca w Lublinie podczas Uroczystej Gali Finałowej  

X Jubileuszowej Edycji Ogólnopolskiego Konkursu i Programu Certyfikacji Gmin, 

Powiatów i Samorządnych Województw, Powiat Augustowski uhonorowany 

został certyfikatem „Samorządowego Lidera Edukacji 2020”, który nadany został 

zgodnie z rekomendacją Komisji Ekspertów, reprezentujących środowisko 

akademickie. Certyfikat potwierdza, że odznaczona nim jednostka samorządu 

terytorialnego realizuje lokalną politykę edukacyjną w sposób wzorcowy, 

nowoczesny i innowacyjny, uwzględniając aktualne wyzwania demograficzne, 

kulturowe, gospodarcze i społeczne. Ponadto Pani Anna Sus – Cilulko Dyrektor 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Augustowie odebrała Certyfikat Edukacyjnej 

Doskonałości. Certyfikat otrzymują szkoły i placówki oświatowe, które 

wyróżniają się najwyższą jakością edukacji, nowoczesnym modelem zarządzania 

oraz znaczącymi sukcesami w kształceniu dzieci i młodzieży, ze szczególnym 

uwzględnieniem uczniów o specjalnych potrzebach edukacyjnych.  

 W dniu dzisiejszym Zarząd Powiatu rozważał liczbę oddziałów klas 

pierwszych wszystkich typów szkół oraz liczby uczniów przyjmowanych do tych 

klas w roku szkolnym 2021/2022. Temat ten będzie kontynuowany po sesji. 
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Po przeprowadzeniu rekrutacji do klas pierwszych szkół 

ponadpodstawowych na rok szkolny 2021/2022 przyjęto, według stanu na dzień 

31 sierpnia br., 482 uczniów do 16 oddziałów (91,6% absolwentów szkół 

podstawowych). W 2020 r. przyjęto 475 uczniów do 16 oddziałów (co stanowiło 

89,1% absolwentów szkół podstawowych). Świadczy to o wysokiej skuteczności 

przeprowadzonej rekrutacji. 

 Ze względu na brak zainteresowania przez absolwentów szkół 

podstawowych w Branżowej Szkole I stopnia Nr 2 w ZST nie utworzono oddziału 

kształcącego w zawodzie mechanik monter maszyn i urządzeń: 

a) po pierwszym etapie rekrutacji zakwalifikowało się 11 uczniów, 

b) oryginały dokumentów złożyło 10 uczniów; w wyniku oceny sytuacji, po 

analizie wartości punktowych uzyskanych przez tych uczniów na egzaminach 

kończących szkołę podstawową, zaproponowano im naukę w Technikum Nr 2 w 

klasie o kierunku technik mechanik. 

Z uwagi na fakt, że Dyrektor II LO dokonała naboru niezgodnie z uchwałą 

Zarządu Powiatu z dnia 12 sierpnia 2021 r. w zakresie liczebności uczniów w 

oddziałach i przyjęła do dwóch klas: odpowiednio 39 i 35 uczniów, Zarząd 

Powiatu, biorąc pod uwagę stworzenie jak najlepszych warunków nauki uczniom, 

podjął na dzisiejszym posiedzeniu uchwałę o utworzeniu 3 oddziałów klas 

pierwszych w II LO. 

Zarząd Powiatu powierzył stanowiska dyrektorom szkół: 

1) Panu Romanowi Krzyżopolskiemu stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych w Augustowie, 

2) Panu Jarosławowi Kwietniowi stanowisko dyrektora Zespołu Placówek 

Młodzieżowych w Augustowie, 

3) Panu Maciejowi Oleksemu stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Technicznych 

w Augustowie, 

4) Pani Barbarze Koronkiewicz stanowisko dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego w Augustowie im. Polonii i Polaków na Świecie. 

W związku z tym, że Dyrektor Augustowskiego Centrum Edukacyjnego jest 

na zwolnieniu lekarskim, a obecnie obowiązki dyrektora szkoły pełni 

Wicedyrektor Pani Urszula Maksimowska, która ma powierzone obowiązki do 31 

sierpnia 2021 r., zaszła konieczność wyznaczenia zastępstwa dyrektora w trakcie 

jego usprawiedliwionej nieobecności. Pani Urszula Maksimowska wyraziła zgodę 

i będzie okresowo pełniła obowiązki Dyrektora Augustowskiego Centrum 
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Edukacyjnego od dnia 1 września 2021 r. do czasu powrotu do pracy Pana 

Grzegorza Augusewicza i podjęcia przez niego sprawowania funkcji kierowniczej. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 

Technicznych w sprawie remontu dachu nad salą gimnastyczną. Koszt prac 

remontowych wraz z naprawą instalacji odgromowej wyceniono na kwotę 

78 732,25 zł, koszt inspektora nadzoru budowlanego to ok. 1 600 zł. Zarząd 

Powiatu zobowiązał Skarbnika Powiatu do ujęcia na ten cel kwoty 82 tys. zł  

w budżecie Powiatu Augustowskiego na 2021 rok. 

Zarząd Powiatu upoważnił Dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

w Augustowie do podpisania Porozumienia ze Stowarzyszeniem Czas Przestrzeń 

Tożsamość na realizację projektu „Ekonomia społeczna dla szkół”. Udział w 

projekcie jest bezpłatny. Założeniem jest, że zajęcia edukacyjne w ramach tego 

projektu wzbogacą młodzież w wiedzę z zakresu podstaw przedsiębiorczości, 

wiedzy o społeczeństwie oraz doradztwa zawodowego szczególnie w obszarze 

ekonomii społecznej, dzięki czemu wzrośnie zainteresowanie uczniów 

podmiotami ekonomii społecznej i możliwością realizowania swojej kariery 

zawodowej w podmiotach ekonomii społecznej. Wartość całego projektu wynosi 

1 267 540,13 zł. 

 Zarząd Powiatu postanowił o: 

1) zatwierdzenia wniosków komisji o przyznanie zasiłków pieniężnych na pomoc 

zdrowotną nauczycielom oraz nauczycielom emerytom i rencistom 

korzystającym z opieki zdrowotnej. Łączna kwota środków finansowych 

przeznaczonych na zasiłki wyniosła 4 500 zł w ramach działu Oświata i 

wychowanie oraz 450 zł w ramach działu Edukacyjna opieka wychowawcza. 

2) przeznaczeniu środków finansowych w wysokości 1 000 zł na partycypowanie 

w kosztach obchodów upamiętniających Ofiary Obławy Augustowskiej, które 

odbyły się 12 lipca br. w Augustowie. 

3) współorganizacji i współfinansowaniu wydarzeń sportowych organizowanych 

przez Klub Sportowy „Sparta” w okresie wakacyjnym, przeznaczając na ten 

cel kwotę 5 000 zł. 

4) współorganizacji i współfinansowaniu obchodów 100 – lecia konsekracji 

Kościoła parafialnego pw. Zwiastowania Najświętszej Marii Panny w Janówce, 

przeznaczając na ten cel kwotę 700 zł. 

5) współorganizacji i współfinansowaniu ,,Mistrzostw Polski w Ratownictwie 

Medycznym”, przeznaczając na ten cel kwotę 200 zł. 
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6) o przeznaczeniu kwoty 1 000 zł na ufundowanie 18. Łomżyńskiemu Pułkowi 

Logistycznemu ozdobnego ,,gwoździa honorowego”, który został wbity w 

drzewiec sztandaru 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował powierzenia stanowiska wicedyrektora 

w: 

a)  Zespole Szkół Ogólnokształcących – Pani Elżbiecie Buziuk, 

b)  II Liceum Ogólnokształcącym – Panu Tomaszowi Choroszewskiemu, 

c)  Zespole Placówek Młodzieżowych – Pani Alinie Dobrowolskiej – Bichuń. 

Zarząd Powiatu wyznaczył nauczyciela Panią Monikę Adamowicz do 

zastępowania dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w przypadku jego 

nieobecności. 

Wysoka Rado,  

Na dzień 31 sierpnia br. w szpitalu przebywa 4 pacjentów chorych na 

COVID (w tym z terenu Powiatu – 2 ). 

Aktualnie oprócz pacjentów „covidowych” w Szpitalu przebywa 93 

pacjentów. 

Zmniejszająca się liczba zachorowań na COVID-19 spowodowała, że 

decyzją Wojewody Podlaskiego w szpitalu została zmniejszona liczba łóżek dla 

pacjentów ,,covidowych” i z podejrzeniem choroby. Od 1 lipca 2021r. szpital 

funkcjonował z 23 łóżkami dla pacjentów z podejrzeniem bądź chorych na 

COVID-19 oraz 1 łóżkiem na oddziale intensywnej terapii, a od 5 lipca br. liczba 

łóżek dla pacjentów z podejrzeniem bądź chorych na COVID-19 wynosi 11 oraz 1 

łóżko na oddziale intensywnej terapii. 

W związku z realizacją Narodowego Programu Szczepień przeciwko 

COVID-19, Wojewoda Podlaski podjął decyzję o zorganizowaniu na terenie 

Augustowa akcji szczepiennej realizowanej przez Mobilny Punkt Szczepień. 

Podjęta inicjatywa miała na celu zachęcić zarówno mieszkańców Augustowa jak 

i powiatu augustowskiego do szerszego włączenia się w program szczepień 

przeciwko COVID-19. Akcja była realizowana w dniach od 7 do 31 sierpnia br. 

czyli do dzisiaj do godziny 12, przez personel Przychodni Pielęgniarsko – 

Położniczej Nutrix w Augustowie, zaś sam Punkt Szczepień został zainstalowany 

na Rynku Zygmunta Augusta. Dnia 12 sierpnia w akcji promującej punkt 

szczepień wziął udział osobiście Pan Wojewoda. W punkcie do wczoraj 

zaszczepiono 299 osób. 

Procent w pełni zaszczepionych mieszkańców Powiatu Augustowskiego: 
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Gmina Płaska – 40,7% 

Augustów – 40,1% 

Lipsk – 36,7% 

Gmina Sztabin – 36,7% 

Gmina Nowinka – 34,4% 

Gmina Bargłów Kościelny – 30,7% 

Gmina Augustów – 29,4% 

Zarząd Powiatu zatwierdził sprawozdanie finansowe Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Augustowie za rok 2020. 

  Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem z wykonania planu 

finansowego SP ZOZ za I półrocze 2021 roku. Plan finansowy na 2021 rok 

opracowany został przy założeniu kontynuacji działalności w zakresie 

świadczenia usług medycznych na podstawie udzielonego przez NFZ 4 – letniego 

kontraktu oraz decyzji Wojewody Podlaskiego z dnia 19 października 2020 roku 

polecającej szpitalowi w Augustowie od dnia 19 października 2020 roku do 

odwołania, realizację świadczeń opieki zdrowotnej dla pacjentów z 

podejrzeniem lub potwierdzonym zakażeniem SARS-CoV-2. 

 W związku z powyższym do planu finansowego przychodów z działalności 

medycznej przyjęte zostały dane szacunkowe, zakładając, że SP ZOZ w 

Augustowie będzie kontynuował  leczenie pacjentów ,,covidowych” przez 4 – 5 

miesięcy, a po tym okresie nastąpi przywrócenie działalności szpitala we 

wszystkich zakresach, w kształcie obowiązującym w trzech pierwszych 

kwartałach 2020 roku. W założeniach planu brano pod uwagę możliwość 

zaistnienia znaczących różnic zarówno w przychodach, jak i kosztach 

odbiegających od przyjętych na tym etapie założeń w planie finansowym na rok 

2021. 

Po podsumowaniu działalności za 6 miesięcy tego roku, z ksiąg 

rachunkowych SP ZOZ wynika, iż roczny plan wszystkich przychodów został 

wykonany w 73,74%, natomiast przychody z działalności medycznej wynoszą 

75,96% przychodów zaplanowanych na rok 2021 w tym zakresie i wynoszą 

35 858 334,39 zł, a w stosunku do przychodów uzyskanych za I półrocze 2020 

roku jest to więcej o 17 853 331,84 zł i stanowi 199,15% wykonania przychodów 

za I półrocze 2020 roku. Sytuacja epidemiczna i przekształcenie szpitala w 

jednostkę leczącą pacjentów „covidowych” spowodowały, że ponosząc duże 
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koszty, SP ZOZ otrzymywał też rozliczenie świadczeń medycznych na nowych 

zasadach:  

1) ryczałt za osobodzień gotowości wyniósł 78 653,31 zł, 

2) dodatkowo za dzień hospitalizacji zachowawczej pacjenta przy saturacji 95 i 

powyżej stawka wynosiła 330 zł, 

3) przy saturacji do 94 – stawka 630 zł, 

4) za 1 dzień respiratoterapii poza OIT – 1 154 zł, 

5) za 1 dzień pobytu pacjenta na OIT – indywidualne rozliczenie wg skali TISS 28. 

Wynik finansowy za 6 miesięcy działalności wyniósł 8 666 003,13 zł (zysk). 

Na jego osiągnięcie duży wpływ miały nowe zasady finansowania usług 

medycznych szpitala jako szpitala „covidowego” węzłowego. 

Dyrektor SP ZOZ w Augustowie wystąpiła do Oddziału Narodowego 

Funduszu Zdrowia w Białymstoku w sprawie refundacji ze środków Funduszu 

kosztów ustawowej podwyżki wynagrodzeń dla 186 pracowników medycznych 

zatrudnionych na umowę o pracę z kwotą refundacji w wysokości 240 660 zł. 

Ponadto do pracowniczych związków zawodowych została skierowana 

propozycja porozumienia, zgodnie z którym wynagrodzenie zasadnicze 

pielęgniarek będzie zwiększone ponad minimalne kwoty ustawowe w 

poszczególnych grupach zawodowych według kwalifikacji, tj. do kwoty 4 000 zł 

w najniższej grupie kwalifikacji (bez specjalizacji) oraz do kwot 4 400 zł – 4 600 zł 

w przypadku pielęgniarek z tytułem licencjata i specjalizacją. Bez zmian pozostaje 

wynagrodzenie w przypadku pielęgniarek ze specjalizacją i tytułem magistra 

wynosi ustawowo 5 477 zł. Środki będą pochodzić z budżetu SP ZOZ w 

Augustowie. Porozumienie zostało podpisane z datą 7 sierpnia br. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektor SP ZOZ  

o częściowe sfinansowanie modernizacji Poradni Rehabilitacyjnej i Działu 

Fizjoterapii. 

W wyniku przeprowadzonej procedury przetargowej na to zadanie 

wpłynęły 2 oferty: 

1) PB Pożarski Budownictwo Spółka z o. o. Sp.k. z Białegostoku – 3 440 000 zł, 

okres gwarancji 48 miesięcy. 

2) Zakład Ogólnobudowlany Andrzej Sitkowski z Suwałk – 1 000 080 zł, okres 

gwarancji 48 miesięcy. 

Przetarg został unieważniony ze względu na przekroczoną wartość jaką 

Zamawiający zamierzał przeznaczyć na zadanie i rażąco dużą rozbieżność 
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pomiędzy złożonymi ofertami. Szpital obecnie na realizację przedmiotu 

zamówienia dysponuje kwotą 509 488,61 zł (399 987,47 zł zapisane w projekcie 

i 109 502,14 zł tytułem oszczędności uzyskanych w wyniku przeprowadzonego 

przetargu na dostawę wyposażenia Poradni Rehabilitacyjnej i Działu Fizjoterapii). 

W powtórzonej procedurze przetargowej na to zadanie nie wpłynęła 

żadna oferta. 

W związku z tym, z informacji przekazanej przez Panią Dyrektor, SP ZOZ 

skorzystał z trybu zamówienia z wolnej ręki. W wyniku negocjacji 

przeprowadzonych w dniu 1 lipca 2021 r. z Zakładem Ogólnobudowlanym 

Andrzej Sitkowski z Suwałk została wynegocjowana kwota za realizację 

przedmiotu zamówienia w wysokości 840 000 zł, okres gwarancji 24 miesiące. 

Brakująca kwota wynosi 330 511,39 zł. Z informacji uzyskanej od Dyrektor  

SP ZOZ wynika, że kwota ta będzie niezbędna w 2022 roku. 

Zarząd Powiatu postanowił sfinansować z budżetu Powiatu 

Augustowskiego w 2022 roku połowę brakującej kwoty na ww. zadanie. 

Pozostała kwota zostanie pokryta przez Szpital. 

Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania umowy 

o udzielenie dotacji SP ZOZ w Augustowie na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego „Wymiana rur centralnego ogrzewania pomiędzy budynkami SP 

ZOZ w Augustowie” w kwocie 314 816 zł. 

W omawianym okresie, Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie umów 

z pominięciem trybu przetargowego dzierżawy pomieszczeń na okres 3 lat: 

1) o powierzchni 35,35 m2 usytuowanych w części frontowej budynku 

prosektorium, z wejściem od ul. Szpitalnej, z przeznaczeniem na usługi 

związane z wystawieniem zwłok przed pogrzebem. Miesięczny czynsz wynosi 

1 400 zł. 

2) o powierzchni 141 m2 z przeznaczeniem na pracownię tomografii 

komputerowej wraz z pomieszczeniem poczekalni o powierzchni 28,75 m2. 

Miesięczny czynsz wynosi 8 000 zł. 

Szanowni Państwo, 

 Zarząd Powiatu zatwierdził sprawozdanie finansowe Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej w Augustowie za rok 

2020. 

Informuję, że Dyrektor SP ZZOD zwróciła się z wnioskiem o pokrycie straty 

za rok 2020. Strata na koniec 2020 r. wyniosła minus 258 874,86 zł. Wniosek Pani 
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Dyrektor był o pokrycie straty do wysokości amortyzacji, czyli pokrycie straty na 

kwotę 81 407,86 zł. 

Jednak od 29 maja br. samorządy nie mają obowiązku jak też nie mają 

prawa do pokrywania strat sp zoz-ów. Oznacza to, że Powiat nie może pokryć 

straty SP ZZOD w Augustowie za 2020 rok, Dyrektor SP ZZOD ma pokryć stratę 

samodzielnie zgodnie z ustawą o działalności leczniczej. 

Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem z wykonania planu 

finansowego SP ZZOD za I półrocze 2021 roku. Przychody zostały wykonane w 

kwocie 1 981 120,49 zł, co stanowi 44,58% planu, natomiast koszty zostały 

wykonane w kwocie 2 360 548,18 zł, co stanowi 46,46% planu. Wynik finansowy 

na koniec I półrocza 2021 roku jest dodatni i wynosi 165 806,66 zł. Dodatni wynik 

finansowy jest efektem dotacji udzielonej przez Powiat Augustowski na 

realizowane przez SP ZZOD projekty. Natomiast Zakład zanotował na koniec 

półrocza stratę z działalności medycznej w wysokości minus (–) 379 427,69 zł.  

Znając obecną sytuację finansową placówki, Pani Dyrektor zapewniła, że 

na koniec roku 2021, wynik finansowy z działalności Zakładu będzie dodatni. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wnioski Dyrektor SP ZZOD: 

1) o wypłatę dotacji na wkład własny do projektu „Wspólne działanie przeciwko 

transgranicznym zagrożeniom dla zdrowia” w ramach Programu Współpracy 

Litwa – Polska 2014 – 2020 w kwocie 8 283,60 zł. 

2) o wypłatę raty pożyczki na finansowanie wydatków projektu „Wspólne 

działanie przeciwko transgranicznym zagrożeniom dla zdrowia” w ramach 

Programu Współpracy Litwa – Polska 2014 – 2020 w kwocie 46 940,42 zł. 

3) o udzielenie dotacji w kwocie 55 749,42 zł na pokrycie kosztów robót 

sanitarno – budowlanych polegających na wymianie starej kanalizacji 

sanitarnej na nową na parterze w segmencie A. 

4) o wypłatę dotacji na zakup urządzenia do dezaktywacji bakterii, grzybów, 

wirusów, drożdży i pleśni w kwocie 172 200 zł. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o pozyskaniu przez Dyrektor SP 

ZZOD środków finansowych z Ministerstwa Zdrowia w kwocie 200 000 zł na 

zakup przemysłowego koncentratora tlenu do wytwarzania tlenu, który będzie 

zastępował butle tlenowe używane obecnie.  

 Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zbycie samochodu osobowego Toyota 

Corolla Verso będącego własnością SP ZZOD w Augustowie. Formą likwidacji 



18 
 

będzie sprzedaż w drodze przetargu przeprowadzonego na zasadach 

określonych przepisami Kodeksu Cywilnego. 

Szanowni Państwo, 

Informuję, że 30 lipca br. w Augustowskim Centrum Edukacyjnym odbyło 

się uroczyste podpisanie umów na dofinansowanie inwestycji na rzecz osób 

niepełnosprawnych w ramach Programu Wyrównywania Różnic Między 

Regionami, realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Zarząd Powiatu wystąpił z wnioskiem do białostockiego 

oddziału PFRON na łączną sumę 856 tys. zł i otrzymał dofinansowanie w 

wysokości 369,88 tys. zł. W ramach pozyskanych przez Powiat środków, 

wsparciem finansowym zostały objęte projekty następujących samorządów:  

1) Gmina Sztabin uzyskała ponad 18 tys. zł na zlikwidowanie barier 

architektonicznych w Urzędzie Gminy, ponad 12 tys. zł na zlikwidowanie 

barier w szkole podstawowej w Sztabinie i Krasnymborze oraz 70 tys. zł na 

zakup samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych. 

2) Gmina Nowinka zyskała dofinansowanie w wysokości 80 tys. zł na zakup 

samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych.  

3) Gmina Lipsk otrzymała około 28 tys. zł na likwidację barier w Urzędzie 

Miejskim i Miejsko – Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Lipsku. 

4) Miasto Augustów otrzymało dofinansowanie w wysokości ponad 14 tys. zł na 

zakup schodołazu do szkoły podstawowej nr 2 i 3 w Augustowie. 

Ponadto Powiat Augustowski otrzymał dofinansowanie w wysokości  

150 tys. zł na realizację zadania pn. „Dostosowanie budynku Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Augustowie i dostępu do budynku dla potrzeb 

osób niepełnosprawnych”. W ramach tego zadania Zarząd Powiatu: 

1) upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania umowy z PFRON, 

2) powołał komisję przetargową do przeprowadzenia postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego, 

3) wyraził zgodę na zakupienie usługi pełnienia funkcji inspektora nadzoru 

budowlanego. 

Ogłoszono dwa postępowania przetargowe na to zadanie, oba zostały 

unieważnione. 

W pierwszym postępowaniu wpłynęła tylko jedna oferta, której wartość 

wyniosła 482 512,49 zł. Kwota ta o 135 242,69 zł przekraczała środki, jakie 

Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, tj. 347 269,80 



19 
 

zł. Złożona oferta zawierała błędy. W ofercie była ujęta kwota 482 512,49 zł, w 

kosztorysie będącym załącznikiem do oferty wpisano kwotę 618 814,21 zł.  

W drugim postępowaniu nie wpłynęła żadna oferta.  

W związku z tym, na wniosek Dyrektor Poradni, Zarząd Powiatu wystąpił z 

pismem do PFRON o wydłużenie terminu realizacji projektu do dnia 28 lutego 

2022 r., co pozwoli na przygotowanie kolejnego przetargu i realizację zadania w 

sezonie jesienno – zimowym. 

Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania aneksu 

do umowy z PFRON na to zadanie, aneks został już podpisany. 

Dzisiaj na posiedzeniu Zarząd Powiatu podjął decyzję o ogłoszeniu 

kolejnego przetargu na zadanie w Poradni po ujęciu tego zadania jako 

dwuletniego w budżecie Powiatu Augustowskiego na 2021 rok i w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Augustowskiego na lata 2021 – 2024. 

Wysoka Rado,  

Informuję, że Dyrektor Rodzinnego Domu Dziecka w Augustowie Pani 

Joanna Gąsiewska pismem z dnia 20 lipca 2021 r. (data wpływu do Starostwa 22 

lipca 2021 r.) poinformowała o zamiarze zakończenia działalności z dniem 31 

grudnia 2021 r. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Augustowie 

rozpoczął procedury związane z zakończeniem działalności placówki.  

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora PCPR do opracowania 

harmonogramu działań oraz skonsultowania procedur ze Skarbnikiem Powiatu i 

Sekretarzem Powiatu. 

Zarząd Powiatu upoważnił Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Augustowie do podpisania i złożenia wniosku do Lokalnej Grupy 

Działania „Kanał Augustowski” na działania skierowane do rodzin, w tym rodzin 

przeżywających trudności opiekuńczo – wychowawcze, dzieci i młodzieży 

zagrożonej wykluczeniem społecznym. Celem projektu jest wsparcie 

funkcjonowania rodzin oraz zapobieganie i przeciwdziałanie sytuacjom 

kryzysowym i dysfunkcjonalności tych rodzin oraz wsparcie osób 

usamodzielnianych znajdujących się pod opieką PCPR. W ramach projektu 

zaplanowano: 

− wsparcie rodziców w formie spotkań z psychologiem, prawnikiem, spotkań 

integracyjnych w celu wymiany doświadczeń, spotkań grup wsparcia 

połączonych ze szkoleniami przygotowującymi do wychowania m. in. dzieci z 

problemami emocjonalnymi, 
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− wsparcie wszechstronnego rozwoju dzieci i młodzieży poprzez poradnictwo 

psychologiczne, zajęcia logopedyczne, terapię przez sztukę,  

− specjalistyczne zajęcia terapeutyczne (hipoterapia, trening umiejętności 

społecznych) oraz integracyjne.    

Wysoka Rado, 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Augustowskiego na 2021 rok oraz zatwierdził Skonsolidowany Bilans Powiatu 

Augustowskiego, sporządzony na dzień 31 grudnia 2020 r. 

 Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania dwóch 

porozumień z Komendą Wojewódzką Policji w Białymstoku: 

1) w sprawie dofinansowania remontu pomieszczeń biurowych w Komendzie 

Powiatowej Policji w Augustowie w kwocie 10 000 zł. 

2) w sprawie dofinansowania przez Powiat Augustowski zakupu samochodu 

służbowego dla Komendy Powiatowej Policji w Augustowie w wysokości 

40 000 zł. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył dwa wnioski Komendanta 

Powiatowego Policji w Augustowie o: 

a) dofinansowanie zakupu 2 zestawów klimatyzatorów w kwocie 7 600 zł. 

b) przyznaniu dwóch nagród funkcjonariuszom Wydziału Prewencji w wysokości 

po 1 500 zł każda, którzy uratowali życie dwóch osób podczas akcji 

ratunkowej na jeziorze Necko spowodowanej wypadkiem na skuterze 

wodnym. 

c) o pokrycie kosztów pobytu i wyżywienia 6 policjantów oddelegowanych dla 

wzmocnienia działań na terenie Powiatu. 

Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniami z kontroli 

przeprowadzonych w Stowarzyszeniu na Rzecz Osób Niepełnosprawnych WTZ w 

Augustowie, podczas której nie stwierdzono nieprawidłowości oraz w Zespole 

Szkół Specjalnych w Augustowie i Zespole Placówek Młodzieżowych w 

Augustowie, do których zostały wystosowane wystąpienia pokontrolne. 

Wysoka Rado, 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z oceną formalną i merytoryczną wniosku o 

udzielenie dotacji celowej w wysokości 19 999,50 zł na realizację zadania z 

zakresu ochrony środowiska – termoizolacja budynku głównego SP ZOZ w 

Augustowie (wymiana drzwi zewnętrznych w budynku). Wniosek spełnia wymogi 
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formalne i pozytywnie przeszedł ocenę merytoryczną. W związku z tym, 

Wnioskodawca może otrzymać dotację we wnioskowanej kwocie. 

Zarząd Powiatu upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania umowy z 

SP ZOZ w Augustowie na udzielenie dotacji na dofinansowanie kosztów 

inwestycji w zakresie ochrony środowiska. 

 Na wniosek Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Augustowie, Zarząd 

Powiatu podjął uchwałę w sprawie nieodpłatnego przekazania środków trwałych 

będących na stanie Powiatowego Urzędu Pracy Domom Pomocy Społecznej dla 

Dzieci i Młodzieży Zgromadzenia Sióstr Franciszkanek Rodziny Maryi w 

Augustowie:  

1) dwa zestawy komputerowe – DPS przy ul. 3 Maja 57, 

2) cztery zestawy komputerowe oraz jedną drukarkę – DPS przy ul. 

Studzienicznej 2. 

W związku z zawieszeniem działalności przez Aptekę Melissa, Zarząd 

Powiatu upoważnił Starostę i członka Zarządu Powiatu Pana Marka 

Dobkowskiego do podpisania zawiadomienia do aptek ogólnodostępnych o 

zmianie w okresie od 13 sierpnia 2021 r. do dnia 30 września 2021 r. rozkładu 

godzin aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu augustowskiego oraz 

kolejności i terminów pełnienia dyżurów. 

W związku z upływem terminu obowiązywania umowy, m.in. na 

przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym, Zarząd Powiatu powołał 

komisję przetargową do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego pn. „Usuwanie oraz przechowywanie na parkingu 

strzeżonym pojazdów usuniętych w trybie art. 130a ust. 1-2 ustawy Prawo o 

ruchu drogowym z dróg położonych na terenie Powiatu Augustowskiego” na 

kolejny okres oraz zatwierdził Specyfikację Warunków Zamówienia. 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Przedkładając niniejsze sprawozdanie, bardzo proszę o jego przyjęcie.’’ 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Michałowi 

Kotarskiemu. 

Radny Michał Kotarski powiedział, że Pan Starosta referując sprawozdanie 

z pracy Zarządu Powiatu mówił o wygaszeniu Rodzinnego Domu Dziecka  

w Augustowie. Radny zapytał, ilu podopiecznych ma placówka oraz jakie będą 

ich dalsze losy. 
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 Starosta poinformował, że Dyrektor Rodzinnego Domu Dziecka złożyła 

wniosek o zakończenie działalności z końcem bieżącego roku. Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie został zobligowany do przygotowania 

wszystkich niezbędnych dokumentów, które pozwolą na zaopiekowanie się 

dziećmi przebywającymi w placówce. Starosta podkreślił, że sprawa jest w toku 

i na bieżąco radni będą informowani o podejmowanych czynnościach. 

Radny Michał Kotarski powiedział, że w sprawozdaniu padły słowa  

o powołaniu dyrektorów szkół ponadpodstawowych. Radny stwierdził, że 

wsłuchując się w sprawozdanie Pana Starosty można było odnieść wrażenie, że  

Dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego w Augustowie została potraktowana 

inaczej niż pozostali powołani dyrektorzy. 

Starosta odpowiedział, że procedura jest dla wszystkich taka sama i takie 

same będzie powierzenie na okres 5- letni.  

Radny Michał Kotarski zapytał, ile oddziałów zostanie utworzonych  

w Zespole Szkół Technicznych w Augustowie oraz kiedy zostanie 

przeprowadzony remont sali gimnastycznej w tej szkole. Radny powiedział, że 

cieszy go fakt, że remont sali gimnastycznej w ZST zostanie przeprowadzony i że 

w tej sprawie uwzględniono jego stanowisko. 

Starosta odpowiedział, że kwestie związane z planowanymi działaniami 

inwestycyjnymi i remontami leżą po stronie dyrektora danej placówki. Dyrektor 

ZST zawnioskował o remont sali gimnastycznej i przedstawił kosztorys tego 

przedsięwzięcia. Obecna pora roku nie sprzyja w podejmowaniu takich działań, 

sprawa będzie przedmiotem dyskusji podczas posiedzenia Zarządu Powiatu. 

Starosta odniósł się do pytania dotyczącego liczby oddziałów w ZST, 

informując, że powstał jeden oddział w Branżowej Szkole I stopnia Nr 2 i jeden 

oddział w Technikum Nr 2. 

 Radny Michał Kotarski powiedział, że w okresie międzysesyjnym złożył 

interpelację o ujęcie proponowanych przez niego zadań inwestycyjnych do 

Rządowego Funduszu Polski Ład. W propozycjach przedłożonych przez Zarząd 

Powiatu została ujęta ul. Kopernika w Augustowie i to cieszy, natomiast budzi 

wątpliwość fakt, że do programu złożono wnioski na kwotę 15 mln zł, natomiast 

była możliwość, żeby złożyć na 30 mln zł. Do programu nie złożono zadania 

dotyczącego ul. Zygmuntowskiej,  ul. Łaziennej, a znalazła się ul. Kościelna. Radny 

zapytał, dlaczego powyższe dwie ulice nie zostały ujęte w tym wniosku. 
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 Starosta odniósł się do pytania Radnego Michała Kotarskiego informując, 

że wielokrotnie tłumaczył, jaką zasadę przyjął Zarząd Powiatu w realizacji zadań 

drogowych. Ul. Kościelna jest w systemie ulic strategicznych, gdyż znajduje się w 

centrum miasta Augustowa. Nawierzchnia tej ulicy oraz chodników wymaga 

poprawy. Typując zadania drogowe do powyższego programu, należało wziąć 

pod uwagę ocenę układu komunikacyjnego i wskazać ulice, które spełnią 

wymagania i otrzymają wysoką ocenę. Starosta podkreślił, że nie ma pewności, 

że Powiat otrzymałby dofinansowanie w wysokości 30 mln zł. Zarząd Powiatu 

podejmując decyzję kierował się logiką układu komunikacyjnego i powiązaniem 

z systemem ulic: ul. Wojska Polskiego, ul. 3 Maja, ul. Hoża, ul. Osiedlowa, ul. 

Kościelna, aby ten kwartał miasta wykonać w sposób właściwy, całościowy, tak, 

aby ta część była wizytówką miasta. W innym projekcie ujęto inne ulice, np. ul. 

Rajgrodzką na odcinku od ul. Wojska Polskiego do ul. Głowackiego. Są to 

działania w pełni przemyślane. Jeżeli pojawią się kolejne programy drogowe 

zapowiadane przez rząd, to będą podejmowane decyzje, które ulice, drogi będą 

zgłaszane. Wybierane są ulice, które odgrywają określoną rangę w systemie 

komunikacyjnym miasta.  

Radny Michał Kotarski powiedział, że nie może zgodzić się z takim 

przedstawianiem sprawy, gdyż ulice, o które wnioskuje, są to ulice, których 

oczekują mieszkańcy Augustowa, wielokrotnie upominający się o ich realizację. 

Są to ulice leżące obok siebie: ul. Kopernika, ul. Zygmuntowska i ul. Łazienna. 

Należy wykorzystać szansę i dołożyć liczbę wnioskowanych dróg do realizacji  

w powyższym programie. Radny przypomniał, że mieszkańcy ul. Zygmuntowskiej 

w 2001 r. otrzymali pismo ze Starostwa, w którym obiecano realizację ulicy. 

Radny Michał Kotarski powiedział, że niedawno został wykonany odcinek 

ul. Łaziennej, dlatego może warto byłoby podjąć działania, aby zrealizować 

odcinek powiatowy i wtedy powstałby zamknięty układ komunikacyjny. Na 

powyższej ulicy szczególnie w okresie letnim jest duże natężeniu ruchu, gdyż 

mieszkańcy powiatu, turyści omijają korkujące się centrum miasta. Radny 

powiedział, że będą cieszyć środki finansowe, jeżeli zostaną pozyskane na ul. 

Kościelną, natomiast w przyszłych rozdaniach Rządowego Programu Polski Ład 

należy pamiętać o ulicach, o których wspominano wcześniej, tj. o ul. Kopernika, 

ul. Zygmuntowskiej i ul. Łaziennej. Zdaniem Radnego Michała Kotarskiego, ul. 

Kościelna nie wymaga tak pilnej naprawy.  
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Starosta odniósł się do wystąpienia Radnego Michała Kotarskiego, 

informując, że ul. Kopernika jest złożona do Rządowego Programu Polski Ład. W 

tym układzie komunikacyjnym zostały zgłoszone dwie równoległe do siebie 

ważne ulice: Rajgrodzka i Kopernika. W tym momencie trudno jest mówić, że ul. 

Łazienna jest ulicą strategiczną, to ul. Kościelna, która znajduje się w centrum 

miasta, ma taki status. Ponadto rozważając realizację ul. Łaziennej, należałoby 

zabezpieczyć ok. 5,5 mln zł i są to znaczące środki finansowe. 

Starosta powiedział, że Radny Michał Kotarski zgłosiłby wszystkie możliwe 

do realizacji drogi, natomiast Zarząd Powiatu w swoich działaniach bierze pod 

uwagę możliwości finansowe, gdyż przy tych programach ważny jest wkład 

własny. Ponadto podejmując decyzję o zgłoszeniu zadania do danego programu 

brane są pod uwagę szanse na realizację. Starosta zaznaczył, że jeżeli będzie 

drugi nabór do Rządowego Program Polski Ład, to Zarząd Powiatu planuje zgłosić 

kolejne zadania. Starosta podkreślał, że Zarząd Powiatu dwukrotnie pochylał się 

na swoich posiedzeniach i analizował, jakie złożyć wnioski. 

Radny Michał Kotarski powiedział, że gdyby nie zabierany przez niego głos 

podczas obrad, to dokumentacja na ul. Kopernika nie zostałaby opracowana.  

Podobnie wygląda sytuacja ul. Rajgrodzkiej. Radny powiedział, że jako 

samorządowiec uważa, że jeżeli są szanse na pozyskanie środków finansowych, 

to należy składać wnioski na pełną pulę. Zawsze można zrealizować to na co 

będzie Powiat stać. Podkreślił, że z Rządowego Programu Polski Ład można 

otrzymać 95% dofinansowania i żaden program nie dawał takich możliwości, 

nawet w ramach Funduszu Dróg Samorządowych otrzymywano tylko 50% 

dofinansowania. Powiedział, że liczy, iż przedłożone przez Pana Starostę 

deklaracje spełnią się i przy następnych rozdaniach programów zostaną 

zgłoszone kolejne ulice.  

 Starosta powiedział, że Radny Michał Kotarski w swoich wystąpieniach 

wielokrotnie upominał się o realizację zadań drogowych położonych na terenie 

miasta Augustowa. Zarząd Powiatu musi pogodzić interesy mieszkańców całego 

powiatu, zarówno tych zamieszkujących na terenie miasta jak i tych 

mieszkających na terenach wiejskich. 

Radny Michał Kotarski powiedział, że jest radnym powiatowym wybranym 

z Miasta i to mieszkańcy z tego terenu przychodzą ze swoimi problemami, 

prosząc o interwencję. Radny powiedział, że rozumie, że Pan Starosta wraz z 

Zarządem Powiatu musi brać pod uwagę interesy każdej z gmin. Dodał, że 
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popiera inwestycje w innych gminach i pokazuje to poprzez swój oddany głos za 

ich przyjęciem. 

Starosta powiedział, że chciałby, aby wszystkie złożone wnioski otrzymały 

dofinansowanie, natomiast należy brać pod uwagę możliwości finansowe. 

Starosta podkreślił, że jego okręg wyborczy jest również w Mieście, natomiast 

podejmując decyzje  należy wznieść się wyżej, ponad kwestie wyborcze, a patrząc 

na dobrze rozumiany interes całej społeczności powiatowej.  

 Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głos Radnemu Mieczysławowi 

Sobolewskiemu. 

Radny Mieczysław Sobolewski powiedział, że rozumie stanowisko 

Radnego Michała Kotarskiego w sprawie budowy dróg, natomiast należy wziąć 

pod uwagę fakt, że w powiecie mamy 450 km dróg powiatowych i 40 km dróg 

miejskich. Realizacja dróg powiatowych na terenie miasta jest dużo droższa. 

Jednak cieszy fakt, że budowane są ulice powiatowe i w ostatnim czasie 

rozpoczęto budowę ścieżki rowerowej na ul. Rajgrodzkiej, która w większości jest 

sfinansowana z środków własnych Powiatu przy udziale środków rządowych.  

 Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Piotrowi 

Rusieckiemu. 

Radny Piotr Rusiecki zapytał, jak wygląda sytuacja z nielegalnym 

przekraczaniem granicy w naszym powiecie i jakie działania były podejmowane 

w tym zakresie. 

 Starosta odpowiedział, że te kwestie były przedmiotem działania 

podzespołu w ramach Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego. Ten 

zakres działań leży w kompetencji Starosty. Szczegółowe informacje nie mogą 

być przedstawiane. Natomiast z tego co można ujawnić i co zostało podane 

podczas omawiania sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu to fakt, że dla 

wzmocnienia porządku zostało skierowanych sześciu funkcjonariuszy policji. 

Powiat pokryje koszty ich pobytu. Inne działania są prowadzone przez straż 

graniczną i wojsko. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do sprawozdania. 

 

Ad. pkt 5) Informacja SP ZOZ w Augustowie o przebiegu wykonania planu 

finansowego za I półrocze 2021 r. 

 



26 
 

 Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że radni otrzymali  

w materiach informację SP ZOZ w Augustowie o przebiegu wykonania planu 

finansowego za I półrocze 2021 r. (informacja stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu). Informacja została omówiona na Komisji Spraw Społecznych Rady 

Powiatu w Augustowie. Jeżeli pojawią się pytania, to odpowiedzi udzieli 

Wicedyrektor SP ZOZ w Augustowie Wioletta Tomaszycka - Bednarczyk i Główna 

Księgowa Hanna Klebanowska. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnemu Mieczysławowi 

Sobolewskiemu. 

Radny Mieczysław Sobolewski zapytał, czy planowane jest uruchomienie 

Poradni Diabetologicznej i Poradni Pulmonologicznej w szpitalu. Radny 

przypomniał, że podnosił już te kwestie i chciałby po raz kolejny wrócić do tej 

sprawy, gdyż mieszkańcy z powiatu augustowskiego chorujący na COVID-19 

powinni mieć dostęp do tego typu świadczeń. Dodał, że w okolicznych miastach 

w Suwałkach, w Sejnach, czy też w Białymstoku można skorzystać z tych usług 

zarówno prywatnie, jak i w ramach NFZ, dobrze byłoby, aby tego typu specjaliści 

świadczyli usługi w Augustowie. 

 Wicedyrektor Wioletta Tomaszycka - Bednarczyk odpowiedziała, że 

obecnie nie ma kontraktowania nowych zakresów usług. Aby uruchomić 

poradnie diabetologiczną czy pulmonologiczną, należy dysponować 

specjalistami z tego zakresu. Lekarze pulmonolodzy pracują na oddziałach 

zakaźnych i na oddziałach pulmonologicznych, dlatego trudno jest ich pozyskać. 

Biorąc pod uwagę zbliżającą się tzw. czwartą falę zachorowań na COVID-19, 

bardzo trudno będzie utworzyć poradnie. Tym bardziej, że funkcjonują w pobliżu 

poradnie świadczącego tego typu usługi. 

Radni nie zgłosili innych pytań i uwag do informacji. 

 

Ad. pkt 6) Informacja SP ZZOD w Augustowie o przebiegu wykonania planu 

finansowego za I półrocze 2021 r.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że radni w materiałach 

otrzymali informację SP ZZOD w Augustowie o przebiegu wykonania planu 

finansowego za I półrocze 2021 r. (informacja stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu). Informacja była omówiona na Komisji Spraw Społecznych Rady 

Powiatu.  
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Radni nie zgłosili pytań do informacji. 

 

Ad. pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania przeniesień pomiędzy 

zadaniami, na które przeznacza się środki z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Dyrektorowi Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Augustowie Andrzejowi Zarzeckiemu, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania przeniesień pomiędzy 

zadaniami, na które przeznacza się środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. (uchwała stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu) 

Dyrektor PCPR poinformował, że na podstawie art. 35a ust. 3 ustawy z dnia 

27 sierpnia 1997r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych Rada Powiatu w formie uchwały dzieli środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych otrzymane na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 

zamieszkałych na terenie Powiatu Augustowskiego.  

Prezes Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

pismem z dnia 18 lutego 2021 r. określił wysokość środków Funduszu według 

algorytmu na rok 2021 w kwocie 1 349 635,00 zł  dla Powiatu Augustowskiego 

na realizację zadań określonych w ustawie (w tym 759 360,00 zł na zadanie: 

dofinansowanie kosztów tworzenia i działania warsztatów terapii zajęciowej). 

Po dokonaniu analizy wydatkowanych środków i aktualnego 

zapotrzebowania na poszczególnych zadaniach w ramach rehabilitacji społecznej 

(z uwzględnieniem aktualnie panującej sytuacji pandemicznej) oraz mając na 

uwadze informację z Powiatowego Urzędu Pracy w Augustowie dotyczącą 

wysokości niewykorzystanych środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych na zadaniach z zakresu rehabilitacji zawodowej 

dokonuje się przeniesień środków  Funduszu  zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

uchwały, tj.: 

W ramach rehabilitacji zawodowej dokonuje się: 

1. zmniejszenia środków na zadaniu: 

a) wydatki na instrumenty lub usługi rynku pracy, w tym szkolenia, staże  

i przygotowanie zawodowe - o kwotę 21 989,28 zł, 
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b) środki na podjęcie działalności gospodarczej, rolniczej lub na podjęcie 

działalności w formie spółdzielni socjalnej  - o kwotę 21 018,00 zł. 

W ramach rehabilitacji społecznej dokonuje się: 

1. zmniejszenia środków na zadaniu: 

a) dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów  

w turnusach rehabilitacyjnych - o kwotę 1 099,00 zł, 

2. zwiększenia środków na zadaniu: 

a) dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym 

na podstawie odrębnych przepisów - o kwotę 44 106,28 zł. 

Jednocześnie, w załączniku nr 1 do uchwały w kolumnie „plan po 

zmianach”, przedstawia się wysokość środków PFRON na realizację zadań  

z zakresu rehabilitacji społecznej bez poddziału na grupy: „osoby dorosłe” oraz 

„dzieci i młodzież”. Zapewni to płynną realizację składanych przez osoby  

z niepełnosprawnością wniosków o dofinansowanie, bez konieczności 

oczekiwania na dokonanie przeniesień środków finansowych w ramach jednego 

zadania. Dotychczasowa praktyka wskazuje, iż w ciągu roku zachodzi potrzeba 

wielokrotnego dokonywania zmian w podziale środków. Podkreślić należy, iż 

modyfikacja ta nie spowoduje zmian w ustalonym algorytmie podziału środków 

przyznanych dla Powiatu Augustowskiego na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji społecznej dla osób niepełnosprawnych w 2021 r.  

Zaproponowany podział środków stworzy możliwość wykorzystania 

środków Funduszu w sposób optymalny. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczącej Komisji Spraw 

Społecznych Joannie Lisek, która poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. (opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 

Budżetu i Finansów Elżbiecie Pszczole, która poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. (opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas 

głosowania – 12) 12 głosami „za” (Andrzej Bukowski, Andrzej Mursztyn, Elżbieta 
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Pszczoła, Elżbieta Puczyłowska, Jarosław Szlaszyński, Joanna Lisek, Marek 

Dobkowski, Michał Jeruć, Michał Kotarski, Mieczysław Sobolewski, Piotr 

Rusiecki, Tadeusz Drągiewicz), przy braku głosów ,,przeciwnych’’ 

i ,,wstrzymujących’’ podjęła uchwałę Nr 177/XXII/2021 w sprawie dokonania 

przeniesień pomiędzy zadaniami, na które przeznacza się środki z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

 

Ad. pkt 8) Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr 166/XX/2021 Rady Powiatu  

w Augustowie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków, form i zakresu udzielania pomocy w ramach Lokalnego programu 

wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży oraz wyrównywania szans 

edukacyjnych, a także trybu postępowania w tych sprawach. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Mursztyn udzielił głosu Staroście 

Jarosławowi Szlaszyńskiemu, który przedstawił projekt uchwały o zmianie 

uchwały Nr 166/XX/2021 Rady Powiatu w Augustowie z dnia 31 maja 2021 r.  

w sprawie określenia szczegółowych warunków, form i zakresu udzielania 

pomocy w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży oraz wyrównywania szans edukacyjnych, a także trybu postępowania 

w tych sprawach. (uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

Starosta poinformował, że dokonano zmian w uchwale poprzez 

rozszerzenie katalogu uczniów, którzy mogą stypendia uzyskać. Do tej pory było 

to dwóch najlepszych uczniów z każdej szkoły, natomiast obecnie proponuje się 

zmianę i dodanie do katalogu 10 uczniów z najwyższymi wynikami w nauce w 

szkołach ponadpodstawowych w całym powiecie. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Radnej Elżbiecie Pszczole. 

Radna Elżbieta Pszczoła zapytała o datę wejścia w życie tej uchwały, czy 

będzie to 2021 rok, czy też 2022 rok. 

 Starosta odpowiedział, że przedłożona uchwała wchodzi w życie z dniem 

1 września 2022 roku. Jest to informacja, że będzie możliwość uzyskania 

stypendium i będzie ono wypłacane po terminie wskazanym w uchwale za rok 

szkolny w roku kolejnym. 

Radni nie zgłosili więcej pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczącej Komisji Spraw 

Społecznych Joannie Lisek, która poinformowała, że Komisja pozytywnie 
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zaopiniowała powyższy projekt uchwały. (opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas 

głosowania – 12) 12 głosami „za” (Andrzej Bukowski, Andrzej Mursztyn, Elżbieta 

Pszczoła, Elżbieta Puczyłowska, Jarosław Szlaszyński, Joanna Lisek, Marek 

Dobkowski, Michał Jeruć, Michał Kotarski, Mieczysław Sobolewski, Piotr 

Rusiecki, Tadeusz Drągiewicz), przy braku głosów ,,przeciwnych’’ i 

,,wstrzymujących’’ podjęła uchwałę Nr 178/XXII/2021 o zmianie uchwały  

Nr 166/XX/2021 Rady Powiatu w Augustowie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie 

określenia szczegółowych warunków, form i zakresu udzielania pomocy w 

ramach Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

oraz wyrównywania szans edukacyjnych, a także trybu postępowania w tych 

sprawach. 

 

Ad. pkt 9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 136/XV/2020 

Rady Powiatu w Augustowie z dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat i kosztów związanych z usuwaniem i przechowywaniem 

pojazdów w 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Mursztyn udzielił głosu Staroście 

Jarosławowi Szlaszyńskiemu, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr 136/XV/2020 Rady Powiatu w Augustowie z dnia  

13 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z 

usuwaniem i przechowywaniem pojazdów w 2021 roku. (uchwała stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu) 

Starosta poinformował, że w przedłożonym projekcie uchwały został 

rozszerzony katalog opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów o hulajnogę 

elektryczną i urządzenie transportu osobistego. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Technicznej Mieczysławowi Sobolewskiemu, który poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. (opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
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Budżetu i Finansów Elżbiecie Pszczole, który poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. (opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas 

głosowania – 12) 12 głosami „za” (Andrzej Bukowski, Andrzej Mursztyn, Elżbieta 

Pszczoła, Elżbieta Puczyłowska, Jarosław Szlaszyński, Joanna Lisek, Marek 

Dobkowski, Michał Jeruć, Michał Kotarski, Mieczysław Sobolewski, Piotr 

Rusiecki, Tadeusz Drągiewicz), przy braku głosów ,,przeciwnych’’ i 

,,wstrzymujących’’ podjęła uchwałę Nr 179/XXII/2021 w sprawie zmiany 

uchwały Nr 136/XV/2020 Rady Powiatu w Augustowie z dnia  

13 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z 

usuwaniem i przechowywaniem pojazdów w 2021 roku. 

 

Ad. pkt 10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Augustowskiego na 2021 rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Skarbnikowi Powiatu 

Mirosławowi Krakowskiemu, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Augustowskiego na 2021 r. (uchwała stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu) 

Skarbnik Powiatu poinformował, że wszystkie zmiany do budżetu Powiatu, 

które są proponowane, zostały szczegółowo opisane w objaśnieniach, tj.  

w załączniku nr 7 do projektu uchwały. Ponadto Pan Starosta w sprawozdaniu  

z pracy Zarządu Powiatu omówił część dokonanych zmian.  

Skarbnik Powiatu powiedział, że chciałby zwrócić uwagę na następujące 

kwestie: 

 W dziale 600 Transport i łączność rozdział 60014 Drogi publiczne 

powiatowe: 

1) w planie dochodów dokonuje się przeniesienia między paragrafami 

klasyfikacji budżetowej kwoty 1 000 000 zł dofinansowania otrzymanego 

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na wydatki inwestycyjne na 

przebudowę drogi Bryzgiel - Macharce na odcinku Płociczno - Bryzgiel oraz 

drogi powiatowej Nowinka - Monkinie - Bryzgiel na odcinku Ateny -

Bryzgiel, w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej wprowadzonej 
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rozporządzeniem Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej z dnia 

26 lipca 2021 r., 

2) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 700 138 zł przeznaczoną na 

realizację przebudowy drogi powiatowej Bryzgiel - Macharce na odcinku 

Płociczno - Bryzgiel oraz Nowinka - Monkinie - Bryzgiel na odcinku Ateny -

Bryzgiel o wartość prac, które będą wykonane w roku 2022. 

  W dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza rozdział 85406 Poradnie 

psychologiczno-pedagogiczne zmniejsza się plan wydatków o kwotę 352 000 zł 

przeznaczoną na dostosowanie budynku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Augustowie do potrzeb osób niepełnosprawnych o wartość prac, które będą 

wykonane w roku 2022. 

  W wyniku wprowadzonych zmian w planie dochodów i w planie wydatków 

nastąpiło zmniejszenie deficytu budżetu do wysokości 1 220 632 zł, tj. o kwotę 

599 334 zł. W związku z tym zmniejsza się środki nadwyżki z lat ubiegłych w 

kwocie 599 334 zł przeznaczone na sfinansowanie deficytu i zwiększa się z 

przychodów wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 

ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z 

udziałem środków z UE w kwocie 79 108 zł. 

  Zwiększa się plan przychodów o kwotę 79 108 zł z tytułu przychody z 

wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i 

dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem 

środków z UE i zmniejsza się o kwotę 678 442 zł z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych 

niezbędnych do sfinansowania deficytu budżetu. Zmniejsza się środki nadwyżki 

z lat ubiegłych w kwocie 599 334 zł przeznaczone na sfinansowanie deficytu 

budżetu. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 

Budżetu i Finansów Elżbiecie Pszczole, która poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. (opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas 

głosowania – 12) 10 głosami „za” (Andrzej Bukowski, Andrzej Mursztyn, Elżbieta 

Pszczoła, Jarosław Szlaszyński, Joanna Lisek, Marek Dobkowski, Michał Jeruć, 

Michał Kotarski, Mieczysław Sobolewski, Tadeusz Drągiewicz), przy braku głosów 
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,,przeciwnych’’ i 2 głosach ,,wstrzymujących’’ (Elżbieta Puczyłowska, Piotr 

Rusiecki) podjęła uchwałę Nr 180/XXII/2021 w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Augustowskiego na 2021 rok.  

 

Ad. pkt 11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Augustowskiego na lata 2021 – 2024.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Skarbnikowi Powiatu 

Mirosławowi Krakowskiemu, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Augustowskiego na lata 2021 

– 2024. (uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

Skarbnik Powiatu poinformował, że zmiana Wieloletniej Prognozy 

Finansowej polega na uaktualnieniu danych dotyczących roku 2021 o zmiany, 

które Rada wniosła do budżetu Powiatu podczas sesji oraz o zmiany dokonane 

pomiędzy sesjami przez Zarząd Powiatu. 

Ponadto wprowadzono dwa nowe przedsięwzięcia realizowane w cyklu 

dwuletnim: tj. ,,Dostosowanie budynku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Augustowie i dostępu do budynku dla potrzeb osób niepełnosprawnych’’  oraz 

,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1201B od dr Nr 1150B Bryzgiel - Macharce na 

odcinku Płociczno - Bryzgiel oraz drogi powiatowej Nr 1199B Nowinka - Monkinie 

- Bryzgiel na odcinku Ateny - Bryzgiel’’. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 

Budżetu i Finansów Elżbiecie Pszczole, która poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. (opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas 

głosowania – 12) 10 głosami „za”(Andrzej Bukowski, Andrzej Mursztyn, Elżbieta 

Pszczoła, Jarosław Szlaszyński, Joanna Lisek, Marek Dobkowski, Michał Jeruć, 

Michał Kotarski, Mieczysław Sobolewski, Tadeusz Drągiewicz), przy braku głosów 

,,przeciwnych’’ i 2 głosach ,,wstrzymujących’’ (Elżbieta Puczyłowska, Piotr 

Rusiecki) podjęła uchwałę Nr 181 /XXII/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Augustowskiego na lata 2021 – 2024.  
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Ad. pkt 12) Przedstawienie informacji o wykonaniu budżetu Powiatu 

Augustowskiego za I półrocze 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Skarbnikowi Powiatu 

Mirosławowi Krakowskiemu. 

Skarbnik Powiatu poinformował, że Zarząd Powiatu ma obowiązek 

przedstawić do 31 sierpnia br. Radzie Powiatu informację z wykonania budżetu 

Powiatu Augustowskiego za I półrocze 2021 r. (kserokopia uchwały Zarządu 

Powiatu nr 590/86/21 z dnia 24 sierpnia 2021 r. stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu). Informacja będzie przedmiotem obrad poszczególnych komisji 

stałych Rady Powiatu. 

Skarbnik Powiatu poinformował, że w I półroczu 2021 r. osiągnięto 

dochody w wysokości 45 609 399,63 zł, tj. 54,1% planu. Wydatki wyniosły  

32 454 762,60 zł, tj. 37,7% planu. Nadwyżka za I półrocze 2021 r. wyniosła  

13 154 637,03 zł przy zaplanowanym deficycie 1 819 966 zł. 

Wystąpienie wysokiej nadwyżki za I półrocze jest zjawiskiem 

występującym co roku. Wydatki inwestycyjne są ponoszone zwykle w II półroczu, 

kiedy faktycznie następuje ich zakończenie i zapłata za wykonane prace. 

Realizacja zaplanowanych wydatków była niższa (37,7%) niż wykonania 

dochodów (54,1%). Wydatki inwestycyjne wyniosły kwotę 347 374,97 zł, tj. 2% 

planu. 

Ponadto część oświatowa subwencji ogólnej jest przekazywana w 

miesiącu poprzedzającym na sfinansowanie wydatków, ponieważ 

wynagrodzenie nauczycielom jest wypłacane z góry, tj. pierwszego dnia miesiąca 

za dany miesiąc. Uzyskano dochody majątkowe w wysokości 3 874 584,24 zł, tj. 

44,4% prognozy, w tym na finansowanie zadań inwestycyjnych na drogach 

powiatowych 1 700 000 zł pomocy finansowej z Województwa Podlaskiego, 

1 000 000 zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych oraz 1 142 654 z 1% 

rezerwy subwencji ogólnej. Pozostałe dochody majątkowe będą wykonane  

w II półroczu 2021 r., ponieważ zadania, które będą dofinansowane ze źródeł 

zewnętrznych przewidywane są do realizacji w II półroczu 2021 r. 

 W 2021 roku nie planuje się zaciągania kredytu długoterminowego.  

W  I  półroczu 2021 r. nie korzystano z kredytu krótkoterminowego w rachunku 

bieżącym ze względu na występującą nadwyżkę środków na rachunku budżetu 

w I półroczu 2021 r. 
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 Wydatki budżetu Powiatu w I półroczu 2021 r. wyniosły ogółem  

32 454 762,60 zł, co stanowi 37,7% planu. Wydatki bieżące zrealizowano  

w wysokości 32 107 387,63 zł, tj. 46,6% planu. Wydatki majątkowe wyniosły  

347 374,60 zł - 2% planu. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do przedłożonej informacji. 

 

Ad. pkt 13) Przedstawienie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Augustowskiego na lata 2021 - 2024 w I półroczu 

2021 roku.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Skarbnikowi Powiatu 

Mirosławowi Krakowskiemu. 

Skarbnik Powiatu poinformował, że Zarząd Powiatu ma obowiązek 

przedstawić do 31 sierpnia br. Radzie Powiatu informację o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Augustowskiego na lata 2021 - 2024 

w I półroczu 2021 roku. (kserokopia uchwały Zarządu Powiatu nr 591/86/21 z 

dnia 24 sierpnia 2021 r. stanowi załącznik nr 20 do protokołu). Ta informacja 

będzie przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu. 

 Skarbnik Powiatu poinformował, że załącznik nr 1 dotyczy stopnia 

realizacji wieloletniej prognozy finansowej i są to informacje pochodne z 

wykonania budżetu, natomiast załącznik nr 2 przedstawia przebieg realizacji 

przedsięwzięć i pokazuje jakie wydatki zostały poniesione. Oprócz tego zostały 

przedstawione limity do zaciągania zobowiązań. Z ustalonego na 2021 r. limitu 

do zaciągania zobowiązań wieloletnich w kwocie 6 143 064 zł w I półroczu  

2021 r. zaciągnięto zobowiązania na łączna kwotę 643 064 zł. Zawarto dwie 

umowy o udzieleniu dotacji celowej na sfinansowanie wkładu własnego przez  

SP ZOZ w Augustowie (250 135 zł) i SP ZZOD w Augustowie (364 929 zł) do 

projektów dofinansowanych z Programu Współpracy Transgranicznej Litwa-

Polska 2014-2020. Ponadto zawarto umowę na realizację przez Augustowskie 

Centrum Edukacyjne w Augustowie projektu „Fachowcy z Augustowa". Ustalony 

limit na przedsięwzięcie polegające na rozbudowie i przebudowie  

ul. Rajgrodzkiej w Augustowie nie był wykorzystany, gdyż w l  półroczu 2021 r. 

trwały procedury przetargowe na wyłonienie wykonawcy ciągu pieszo-

rowerowego. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do przedłożonej informacji. 



36 
 

 

Ad. pkt 14) Przyjęcie protokołu Nr XXI/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Mursztyn poinformował radnych, 

że w tym punkcie mogą wnosić uwagi lub spostrzeżenia do protokołu Nr XXI/21  

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

Radni nie zgłosili uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do głosowania w sprawie 

przyjęcia protokołu Nr XXII/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. 

Rada Powiatu w wyniku głosowania (liczba obecnych radnych podczas 

głosowania – 12) 10 głosami „za” (Andrzej Bukowski, Andrzej Mursztyn, Elżbieta 

Pszczoła, Elżbieta Puczyłowska, Jarosław Szlaszyński, Joanna Lisek, Marek 

Dobkowski, Michał Jeruć, Michał, Kotarski, Mieczysław Sobolewski, Piotr 

Rusiecki, Tadeusz Drągiewicz) przy braku głosów ,,przeciwnych’’ i  2 głosach 

,,wstrzymujących’’ (Andrzej Bukowski, Andrzej Mursztyn) przyjęła protokół Nr 

XXI/21 z dnia 30 czerwca 2021 r. 

 

Ad. pkt 15) Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wpłynęły dwie 

interpelacje: 

1. Radnego Michała Kotarskiego z dnia 21 lipca 2021 r. w sprawie zgłoszenia 

inwestycji powiatowych o dofinansowanie do Funduszu Rządowego Polski 

Ład.  

2. Radnego Mieczysława Sobolewskiego z dnia 26 lipca 2021 r. w sprawie 

zgłoszenia powiatowych inwestycji sportowych o dofinansowanie do 

Funduszu Rządowego Polski Ład.  

Zgodnie z zapisami statutu Powiatu Augustowskiego interpelacje zostały 

przekazane Staroście celem udzielenia odpowiedzi. 

Ponadto wpłynęło stanowisko Rady Gminy Augustów przyjęte uchwałą  

Nr XXIII/241/2021 z dnia 10 sierpnia 2021 r. dotyczące uzupełnienia sieci dróg 

ekspresowych w województwie podlaskim o odcinek Białystok - Augustów i 

połączenie go z drogą ekspresową S61 Via Baltica w miejscowości Raczki. Temat 

ten był omawiany wcześniej. (kserokopia pisma stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu) 
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Wpłynęło również pismo Wojewody Podlaskiego przekazujące stanowisko 

Rzecznika Praw Obywatelskich dotyczące przypadków ograniczania jawności 

działania organów samorządu terytorialnego w ramach odbywania sesji zdalnej. 

Kwestia ta nie dotyczy Rady Powiatu w Augustowie, gdyż sesje są prowadzone w 

trybie stacjonarnym.(kserokopia pisma stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

Korespondencja jest do wglądu w Wydziale Organizacyjno – Prawnym 

Starostwa. 

 

Ad. pkt 16) Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 

podziękował Radnym za udział w obradach i o godz. 1500 zamknął obrady XXII 

sesji Rady Powiatu w Augustowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

            w Augustowie 

           Andrzej Mursztyn 

 

Protokołowała:  

Urszula Cudnowska 

 


